

STAR - 第三學習階段數學科預設評估課業 (2022年2月21日至25日)

評估標題	學習範疇及題目數量
第三學習階段 (中一-中三) - 幾何簡介 (展示對幾何學常用的詞彙的認識，例如線段、角、多邊形、正多邊形、正方體、長方體和正多面體)	學習範疇: 度量、圖形與空間 題目數量: 17
第三學習階段 (中一-中三) - 與線及直線圖形有關的角 (運用凸多邊形內角和及外角和的公式)	學習範疇: 度量圖形與空間 題目數量: 11
第三學習階段 (中一-中三) - 四邊形	學習範疇: 度量、圖形與空間 題目數量: 15

STAR - Mathematics Preset Assessment Papers for KS3 (21 - 25 February 2022)

Task Name	Strand and number of questions
Key Stage 3 (S1 - S3) - Introduction to Geometry (demonstrate recognition of common terms in geometry such as line segments, angles, polygons, regular polygons, cubes, cuboids and regular polyhedral)	Dimension/Strand: Measures, Shape and Space No. of questions: 17
Key Stage 3 (S1 - S3) - Angles related with lines and rectilinear figures (use the formulas for the sums of the interior angles and exterior angles of convex polygons)	Dimension/Strand: Measures, Shape and Space No. of questions: 11
Key Stage 3 (S1 - S3) - Quadrilaterals	Dimension/Strand: Measures, Shape and Space No. of questions: 15